
Protokół Nr 236
posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 23 sierpnia 2022 r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 1340. Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Grzegorz Piec, witając Członków Zarządu oraz

zaproszonych gości:

• Skarbnika Powiatu - Edytę Drążkiewicz

• Sekretarza Powiatu - Zbigniewa Sadorskiego

• Naczelnika Wydziału "Ol" - Radosława Lachowskiego

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Przewodniczący Zarządu zaproponował następujący porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.

2. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach:

a) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej

Powiatu Koneckiego na lata 2022-2027,

b) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2022 rok.

3. Sprawy różne.

G.Piec, Przewodniczący Zarządu - zapytał, czy są jakieś uwagi do porządku

obrad.

Uwag nie było. Zarządjednogłośnie przyjąłporządek obrad.

Ad. 2

aj E.Drqżkiewicz, Skarbnik Powiatu - szczegółowo omówiła projekt

uchwały, wymieniając wszystkie zmiany w dochodach i wydatkach

budżetu powiatu i ich wpływ na deficyt budżetowy.

Zarządjednogłośniepozytywnie zaopiniowałprojekt uchwałyRady Powiatu

w przedmiotowej sprawie.



b) E.Drqżkiewicz, Skarbnik Powiatu - szczegółowo wymieniła zmiany w

wykazie przedsięwzięć,podkreślającźródła finansowania każdego zadania

drogowego.

G.Piec, Przewodniczący Zarządu - powiedział, że wykaz zadań drogowych
odpowiada aktualnym możliwościombudżetu powiatu.

Zarząd jednogłośnie pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu
w przedmiotowej sprawie.

Ad. 3)

D.Banasik, Członek Zarządu - zapytał, najakim etapie jest realizacja wystąpienia

pisemnego do wójta gminy Ruda Maleniecka w sprawie współfinansowaniaprzez
gminę zadania na odcinku drogi powiatowej Nr 417T, które było omawiane na
ostatnim posiedzeniu Zarządu. Zaproponował ścisłe monitorowanie tej sprawy
przez dyrektora ZarząduDróg Powiatowych.

G.Piec, Przewodniczący Zarządu - powiedział, że prowadzi w tej sprawie
rozmowy z Wójtem Gminy Ruda Maleniecka.

B.Panek, Naczelnik Wydziału Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia
Powiatu - zapoznała Zarząd z wynikami otwarcia ofert na dostawy energii

elektrycznej w 2023 r. Zapytała Zarząd, czy może podejmować w tej kwestii

działania w związku z planowanym spotkaniem z uczestnikami postępowania

przetargowego.

Zarząd przyjął do wiadomości przedstawioną informację w przedmiotowej
sprawie i wyraził zgodę na dalsze działania.

B.Panek, Naczelnik Wydziału Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia
Powiatu - zapoznała Zarząd z pismem dot. poszukiwania gruntów pod dzierżawę

dla paczkomatów firmy AliExpress.
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W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu

o godz. 1440 zamknął posiedzenie Zarządu.

Na tym protokół zakończono.

Protokołował: Radosław Lachowski

H.R~..~:' .r>.dh.~\L
Podpisy Członków Zarządu:

Grzegorz Piec

Wiesław Skowron

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik
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